
Wiedemanni koolist III keskkool ja  Haapsalu algkoolSügisel saab
Linna 9-klassilise kooli vo

likogu koosolekul arutati val
misolekut üleminekuks kesk
kooliks või gümnaasiumiks.

Direktor Andres Huul pak
kus koolitöö ümberkorralda
miseks kolm võimalust: muu
ta 9-klassiline kool keskkoo
liks, humanitaar- või kom
mertsgümnaasiumiks. Alusta- 

0 ti viimase aja unistusest — 
gümnaasiumist. Tänapäeva 
vajadusi arvestades soovitas 
Andres Huul kommertsgüm
naasiumi, kus kesksel kohal 
oleksid inglise keel, majandus

geograafia. pangandus, firmatöö

korraldamine, arvutus- ja 
kontoritehnika jt. õppeained. 
Kommertsgümnaasium annaks 
teadmiste aluseid tulevastele 
mänedžeridele.

Õpetaja Albert Aavasalu 
toetas humanitaargümnaasiu
mi mõtet, mis annaks õpilas
tele hea üldhariduse. Huma
nitaarainete õpetamiseks oleks 
kool peagi valmis. See nõuab 
väiksemaid ümberkorraldusi.

Pika arutelu käigus jõuti 
arusaamisele, et gümnaasiumi 
asutamine pole kerge üles
anne. Vaja on uusi õpetajaid

ja neile kortereid. Lõplikku! 
otsust ei tehtud, kuid güm-| 
naasiumi linna 9-klassilisest j 
koolist niipea veel ei saa. J

Sügisest saab F. J. Wiede
manni nimelisest Haapsalu 
9-klassilisest koolist kaks koo
li: algkool ja III keskkool.

Võetakse vastu ühe klassij 
jagu 10. klassi õpilasi. Soovi-j 
jäid on praegu 44. Klassi suu
rus võiks olla 30 õpilast. See
ga tuleb teha valik.

Enamik õpetajaid leidis, et 
alla 4 ei tohiks vastuvõetava1 
keskmine hinne olla. Pingerea

koostamisel arvestatakse eel
kõige õppeedukust ja õpeta
jate üldist hinnangut õpila
sele. Arvestatakse ka õpilaste 
endi soove klassikaaslaste va

limisel.

Praegust hindeseisu arvesta
des pääseb 10. klassi paar
kümmend tütarlast ja 6 
noormeest. Poisse kipub vä
heseks jääma. Kaalutakse ka
he eraldi pingerea koosta
mist. Lähipäevil tuleb õpilas
tele teada anda, kes saavad 
alustada õpinguid III kesk
kooli 10. klassis.

Moodustatakse 9-klassilisest

koolist lahusolev Haapsalu 
algkool, kus on 5 klassi. Koo
lile on vaja direktorit, kan
didaati veel pole. Muresid 
tuleb uuel koolijuhil palju. 
Koolimaja vajab kapitaalre
monti, sööklale tuleb teha 
juurdeehitus. Projekt olevat 
praegu lõpetamisel.

Maasekretär Hannes Dani- 
lov teadis peida, et praegus
tes ehitusplaanides Ehte tä
nava koolimaja juurdeehitust 
(sööklat) ei ole. See tähendab, 
et enne kolme-nelja aastat ei 
juhtu midagi.
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